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Írásbeli kérés

Van-e további megoldás a pötrétei Művelődési Ház tetőterének beépítésre? címmel a
Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Lamperth Mónika önkormányzati
és területfejlesztési miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Pötréte Község Önkormányzata 2004 . évben támogatásban részesült a Földművelésügyi és
Vidékfejlesztési minisztériumtól, mint az Agrár és Vidékfejlesztési Operatív program Irányító
Hatóságától a „ Falufejlesztés és megújítás, a vidék tárgyi és szellemi örökségének
megőrzése" intézkedés keretében a Pötrétei Művelődési Ház felújítására, bővítésére, melyben
nem szerepelt a tetőtér beépítés .
A pályázatban foglalt beruházás eredményesen megvalósult, mellyel az önkormányzat
elszámolt, és a támogatások is megérkezetek .
Az önkormányzat a pályázatban szereplő beruházáson kívül meg kívánja valósítani a
Művelődési Ház tetőterének beépítését. A tervezett beruházás összköltsége 4 .441 .286 forint,
melyet az önkormányzat önerőből nem tud biztosítani .

Tisztelettel kérdezem Miniszter Asszonyt :
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Tud-e biztosítani anyagi támogatást a tervezett beruházás megvalósítása érdekében?

Tisztelettel :
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